
                                                       Zápis 

jednání Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství, 

 

které se uskutečnilo 15. března 2023 

v zasedací místnosti Infocentra (1.patro). 

 

Přítomni: Hana Dostálová, Tereza Machová, Jiří Novotný, Kateřina Stráčková 

Omluven: Josef Jedlička 

Hosté: 0 

 

Hlavním tématem schůzky se stala úprava zeleně na dolním hřbitově a ořezání živých plotů 

u Sokolovny. Kateřina Stráčková zaznamenala v televizi na Déčku zmínku o poskytování 

dotací na aleje. 

Komise se shodla, že je dobře, že se zaměstnanci městského úřadu věnují v Leknínu 

tématice odpadů, jen by chtělo možná články zjednodušit a zdůraznit hlavní informace. 

 

 

Podněty a úkoly pro členy komise a radu města: 

1. T. Machová napíše článek do Leknínu na téma, který odpad patří do lékárny 

2. K. Stráčková zjistí, jestli ve sběrném dvoře berou rtuťové teploměry (23.3. úkol splněn 

– teploměry lze odevzdat ve sběrném dvoře) 

3. Kdo stojí za nepovedenou úpravou zeleně na hřbitově? 

4. Opravdu platí, jak zaznělo na zastupitelstvu, že každá nevyvezená popelnice šetří 

městu peníze? Pokud ano, nestálo by za zvážení tuto informaci vypíchnout v 

Leknínu? 

 

Příští jednání: 13. května 2023 – Den otevřených lesů 

 

Zapsala: Tereza Machová 

 

 

 


